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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Sven-Erik Bucht (S)

2016/17:1722 Bottentrålning i Östersjön

Tillståndet för Östersjötorsken beskrivs av organisationen Baltic Sea 2020 som 
allvarligt. Enligt dem är tillståndet nu så allvarligt att ”de vetenskapliga 
modeller, som förvaltningsplan och kvoter baserats på, inte längre kan 
användas eftersom torskarna växer för långsamt för att kunna 
åldersbestämmas”.

Man påpekar att bottentrålning har bidragit till att flera lokala torskbestånd 
försvunnit längs den svenska västkusten, därtill bestånd som en gång fanns i 
norra Östersjön. Dock framhåller man goda exempel som Öresund där det finns 
ett normalt torskbestånd men där det råder trålförbud av sjösäkerhetsskäl.

Med anledning av ovanstående vill jag fråga statsrådet Sven-Erik Bucht:

 

Vilka åtgärder avser statsrådet att vidta med anledning av de konsekvenser som 
bottentrålning innebär för Östersjötorskens existens och vanliga fiskares 
möjligheter till försörjning? 

………………………………………

Isabella Hökmark (M)

Från Riksdagsförvaltningen
2017-07-06
Besvaras senast
2017-07-20
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Överlämnas enligt uppdrag

Johan Welander


